
 

Sletten Bådeklub 
Bestyrelsen 

 

	
 
Bestyrelsesmøde referat tirsdag den 13. august 2024, kl. 19.00. 
 
Bestyrelse: Navn: Email: 

Formand Johannes Kildeby  Johanneskildeby@gmail.com 

Kasserer Claus Flach Claus@flach.dk  

Bestyrelse Lars Gandrup Petersen larsgandruppetersen@gmail.com 

Bestyrelse Morten Blom Larsen  mbl@jbl.dk  

Bestyrelse Linda Cerup-Simonsen   linda.cerup.simonsen@gmail.com 

1. Suppleant Peter Krarup           npk@krarups-snedkeri.dk 

2. Suppleant Henrik Boss denhenrikboss@gmail.com 

Sekretær Susanne Barnewitz susannebarnewitz@yahoo.dk 

 

Udvalg  

Aktivitet Karsten Frese (Afbud) frese@mbuna.dk 

Kabyssen Janne Miller  jannemiller.dk@gmail.com 

Onsdagssejlads Gorm Arildsen (Ikke indkaldt) Ga@koda.dk 

Teknik Peter Krarup    npk@krarups-snedkeri.dk 

Ungdomssejlads Niels Ole Sloth            nos@northrisk.dk 

Hovmester Jakob Christensen info@restaurant-strejf.dk 

 
 
Referent 	

Johannes. 
 

1. Kommentarer til sidste referat 
Ingen. 

Tekst der er skrevet med kursiv, er emner der måske ikke er omtalt på mødet. 

 

2. Hovmesteren 
Jakob orienterede om situationen og de økonomiske forhold ved at drive kabyssen. 
Der kan være problemer med at få personale. Jakob vil selv være mere til stede fremover. 
Hvilket bestyrelsen tror er en god ide. Der kunne godt være mere omsætning, men det har 
hjulpet at der er mindre personale på vagterne.  
Henrik Madsens hjælp i kabyssen er savnet. Der resterer at en elektriker laver de nødvendi-
ge ændringer, så de installerede AMP kan udnyttes.  
Afløbssystemet under kabyssen ser ud til at fungere efter Jakobs reparationer. 
De nye ovne og den nye opvaskemaskine er installeret og fungerer tilfredsstillende. 
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Klubbens 60 års jubilæum blev omtalt og stor tilfredshed blev ytret. 
Nu resterer et nyt ventilationsanlæg. Priser er ved at blive indhentet. Mærsk fonden søges 
om tilskud. 
Det skal vurderes om der kan findes en alternativ løsning, så det gamle asbesttag ikke skal 
røres. 
 
Den vejledning, om brug af klublokalet, som hænger på opslagstavlen, er fortsat gældende, 
bortset fra forevisning af medlemskort. 
 

3. Ungdomsudvalget 

49er OL-stævnet. 

Niels fortalte om oplevelserne fra OL sejladserne.  

Der ønskes et foredrag i klubben hvor Nikolaj og Daniel fortæller om deres oplevelser. Niels 
forventer at OL-besætningen nu vil uddanne sig videre, og at det nok bliver de øvrige be-
sætninger der vil prøve at føre OL traditionen videre.  

 

29. stævner. 

Rebekka og Silje tog en 4. plads ved ungdoms VM i 29er i juli i Spanien hvor Simon og Carl 
Emil blev 41. da de var ramt af uheld med udstyr. 

 

Optimistsejlerne.  

NM, her blev Sofie nr. 10.  

Emil blev nr. 2 individuelt og også nr. 2 i holdsejladsen. 2 x sølv. 

 

Waszp. 

Victor Melchior sejler Waszp. Victor blev nr. 6 ud af 42 både til VM  i Waszp/Waszp Games.  

I Sandefjord Seilforening blev Victor nr. 33 ud af 140 både. 

Sletten har afholdt SlettenCup med 50 optimister. Det var et super flot arrangeret stævne og 
der blev sejlet hele dagen den 17. august. 

 

J70erne.  

Træningssejladserne er startet. Lars og Linda holder møde om hvordan forløbet skal være.  

 

 

4. Aktivitetsudvalget/Seniorudvalget 

Der var sommerfest den 16. august med 40 deltagere. Fint arrangement med hyggelig mu-
sik. 

Jubilæet. 

Jubilæet der blev gennemført på en overbevisende måde, kom til at koste 154.000,-. Det 
undersøges om egenbetalingen på 27.500,- skal trækkes fra dette beløb??? 
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Susanne og Claus ser på hvor de indsatte penge, fra jubilæet og fra tøjsalg er havnet i Jyske 
Bank. 

Der er igen kommet kort/skilte på bordene der fortæller at medlemmerne selv skal rydde af 
og være medlemmer af klubben. Super. 

Der er blevet forfattet en skrivelse som skal lægges i mange af havnens både om at melde 
sig ind i Sletten Bådeklub.  

Susanne trykker du et antal eksemplarer.? 

 

Forslag til efteråret. 

Foredrag. Motorbåde. 

Lars ser på muligheder for aktiviteter. 

Sejlerkursus og gode råd, sejlerforståelse, havnemanøvre m.m. Johannes foranlediger 

VHF/DSC opfriskningskursus.  

Foredrag med metrolog Søren Jacobsen om sejlervejr m.m.  

Bådforsikringer. Joakim blev nævnt? 

 

5. Kabysudvalget 

Det blev aftalt, at klubben vil skille sig af med klaveret i klublokalet for at kunne give plads til 
den 3. bænk langs vinduerne mod nord. 

 

6. Teknisk udvalg 

Peter undersøger muligheder for at finde ny/nye emner til at hjælpe med det tekniske i 
klubhuset. 

 

7. Materiel 

Der er aftalt møde tirsdag den 27. august kl. 19.00, hvor der skal træffes afgørelser om 
hvilket materiel der skal beholdes og hvilke der skal sælges. (Johannes melder afbud) 

 
8. Økonomi 

Claus vil spørge Kasper til råds vedrørende klubbens obligationer der skal reinvesteres.  

Claus har fået hul igennem til banken. Der bliver et møde med banken om vores rentemulig-
heder m.m. 

Projektet OMBORD blev ikke diskuteret på mødes. Morten arbejder videre med muligheder-
ne. Det vil være enklere, billigere og måske kan bogholderen spares. Der er stemning for at 
gøre det, men der er i første omgang nedsat et udvalg med Henrik, Morten og Claus til 
nærmere undersøgelse af sagen. 

Morten har nu bolden for at fremskaffe et møde. 

Claus oplyser, at hovmesteren betaler huslejer, og har gjort der fra 1. januar 2024. Der bli-
ver endnu ikke betalt kapselpenge. 

Hovmesteren rykkes for regnskaber, kvartårlige, halvårlige. 
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Claus vil bede Niels om at undersøge om at klubben får en bestyrelsesforsikring. 

Claus kæmper med alle klubbens forsikringer.  

Forslag kunne være at bede en assurandør komme og se på klubbens nødvendige forsikrin-
ger og bede ham opsige alle øvrige. Bortset fra KLUBHUSET. 

 
9. Onsdagssejladser 

Intet nyt 
 

10. Hjemmesiden 
Hjemmesiden er blevet ”renset” for uaktuelt stof. Morten forestår. 
Susanne bedes lægge referater op på hjemmesiden. 
 

11. Søhesten 
Udkommer igen til september. 
 

12. Planlægning af BM 
Kommende bestyrelsesmøder:  
11. juni 
Juli ingen møder 
13. august 
10. september 
8. oktober 
12. november 
10. december 
 
 

13. Eventuelt 
 
Lad os besigtige klubbens nye lokale i foreningshuset ved næste møde den 10. septembers. 
 
 
 
  
 
 


